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政制事務委員會特別會議上政制事務委員會特別會議上政制事務委員會特別會議上政制事務委員會特別會議上

楊森議員提出的議案楊森議員提出的議案楊森議員提出的議案楊森議員提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本委員會不接納行政長官提交予全國人民代表大會常務委
員會的報告，並促請行政長官立即諮詢港人，提交一份全面

反映民意的補充報告，實現港人要求分別在 2007年及 2008
年普選行政長官及立法會的期望。 ”

(Translation)

Motion proposed by Hon YEUNG Sum
at the special meeting of the Constitutional Affairs Panel

on 16 April 2004

Wording of the Motion

“That this Panel does not accept the report submitted by the Chief
Executive to the Standing Committee of the National People’s Congress
and urges the Chief Executive to consult the people of Hong Kong
immediately as well as submit a supplementary report fully reflecting
public opinion, so as to fulfil Hong Kong people’s aspiration for the
election of the Chief Executive and Members of the Legislative Council
by universal suffrage in 2007 and 2008 respectively.”


